
پنجمین بازی بدون برد توپچی ها در لیگ برتر، سرمربی این 

تیم را در وضعیتی بسیار بحرانی قرار داده و شاید به زودی شاهد 

دومین تغییر در تیم های لندنی باشیم. آرسنالی ها شنبه شب 

در زمین خود برابر ساوتهمپتون به زحمت به تساوی رسیدند و 

اگر گل ثانیه های پایانی الکساندر لاکازت نبود آنها با شکست 

2بر یک مشکلات شـــان بیشتر می شد. تنها نکته مثبت این 

دیدار برای اونای امری، ســـرمربی اسپانیایی این تیم گلزنی 

مهاجم فرانسوی تیمش بود که پس از نزدیک به سه ماه توانست 

دروازه حریفان را باز کند و هر دو گل تیمش در این دیدار را به 

ثمر رساند. نتایج اخیر تیمش اصلا برای هواداران قابل قبول 

نیســـت و باشگاه با وجود هزینه هایی که تابستان برای خرید 

بازیکنـــان جدید انجام داد از 11 بازی قبلی خود تنها دو برد 

کســـب کرده  و حالا با 18 امتیاز، هشت امتیاز با تیم چهارم 

جدول فاصله دارد و کار دشـــواری برای کسب سهمیه لیگ 

قهرمانان خواهد داشت. 

بدترین روند در 20 سال اخیر

آنها در 6 مســـابقه اخیر خـــود در جام های مختلف بدون برد 

مانده اند و این اتفاق در 20 ســـال اخیر بی سابقه بوده است. 

حـــالا اونای امری بیش از قبل خطر اخراج را حس می کند و با 

ادامه این شرایط شاید حتی پیش از نیم فصل از سمتش برکنار 

شود. چهار بازی بعدی آنها می تواند تا حد زیادی تکلیف او در این 

باشگاه لندنی را مشخص کند. به جز دیدار پنجشنبه شب این 

هفته آرسنال در لیگ اروپا برابر آینتراخت فرانکفورت آنها در سه 

 بازی بعدی خود در لیگ برتر رقبای چندان دشواری را پیش رو

 ندارند و می توانند امیدوار باشـــند تا دوباره به روند خوب خود 

برگردند. شاگردان امری یکشنبه آینده به مصاف نوریچ خواهند 

رفت و سپس با برایتون و وستهام دیدار می کنند. 

همین دو هفته پیش بود که باشگاه رسما از کادر فنی تیمش 

حمایت کرد و در بیانیه ای پشتیبانی خود از امری را نشان داد 

اما امری نتوانسته از این فرصت استفاده کند و به نظر می رسد 

که دوران حضورش در این تیم به روزهای پایانی نزدیک می شود 

مگر اینکه بتواند در این چند مسابقه اوضاع را به نفع خودش 

عوض کنـــد. روزنامه میرر پیش از دیدار قبلی توپچی ها برابر 

لسترسیتی که با شکست این تیم همراه بود از اولتیماتوم باشگاه 

به امری خبر داده بود. به عقیده این روزنامه مدیران باشگاه تنها 

تا پایان ماه جاری میلادی به سرمربی تیم شان فرصت داده اند تا 

تیم را به کورس رقابت برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان برساند، 

در غیر این صورت اخراج می شود. آنها در تابستان بودجه خوبی 

در اختیار امری قرار دادند تا خریدهایش را انجام دهد و به همین 

دلیل انتظار داشتند حداقل در کسب سهمیه موفق باشد اما 

در برهه کنونی این هدف دور از دسترس به نظر می رسد. 

در این شرایط خبر استعفای احتمالی »سر چیپس کسویک« 

رئیس 79 ساله باشگاه آرســـنال نیز در رسانه های انگلیسی 

منتشر شده و گفته می شود او که از سال 2013 در این سمت 

حضور داشته به دلیل انتقادهای شدید هواداران و همچنین 

تصمیماتی که بدون رضایت او در باشگاه گرفته می شود، قصد 

کناره گیری از سمت خود را دارد. 

آلگری یا آرتتا؟

فشارهای اخیر هواداران و نارضایتی آنها از نتایج اخیر باعث شده 

تا باشگاه روند انتخاب سرمربی بعدی را هم آغاز کند و رسانه ها 

گمانه زنی های خود را در مورد گزینه ها شروع کرده اند. رائول 

سانلهی، مدیر فوتبال باشگاه و ادو، مدیر فنی این تیم از اونای 

امری خواسته اند تا هر چه زودتر فکری به حال نتایج تیمش کند، 

در غیر این صورت باید منتظر اخراج شدن از این سمت باشد. 

مکس آلگری، سرمربی سابق یوونتوس یکی از نفراتی است که 

شانس زیادی را برای حضور در آرسنال دارد. او البته این هفته 

به عنوان یکی از جانشینان احتمالی کارلو آنچلوتی در ناپولی 

نیز معرفی شـــد اما شاید لندن گزینه جذاب تری برایش باشد. 

میکل آرتتا، دستیار پپ گواردیولا در سیتی هم که سابقه بازی 

برای آرسنال را دارد نیز دیگر گزینه مدنظر باشگاه است. او پس از 

جدایی آرسن ونگر هم جزء گزینه ها بود اما درنهایت امری برای این 

سمت برگزیده شد.  نام مائوریتسیو پوچتینو نیز که هفته گذشته 

از تاتنهام اخراج شد برای حضور در این تیم مطرح شده اما رقابت 

دیرینه دو باشگاه لندنی باعث شده تا این مربی آرژانتینی شانس 

زیادی برای این پست نداشته باشد. در این برهه از فصل برکناری 

سرمربی و انتخاب نفر جدید می تواند ریسک زیادی داشته باشد، 

در این شرایط شاید موقتا فردی لیونبرگ و استیو بولد که هر دو 

از بازیکنان قدیمی آرسنال هستند و در رده های مختلف باشگاه 

به مربیگری مشغولند، هدایت تیم را پس از امری برعهده بگیرند. 

البته آرسنالی ها نشان داده اند که در زمینه تغییر سرمربی بسیار 

صبور هستند و به همین دلیل شاید امری بتواند حتی تا پایان 

فصل هم روی نیمکت این تیم دوام بیاورد اما با ادامه این روند 

بعید است در پایان رتبه مناسبی در جدول نصیب شان شود. 

تیم کشتی آزاد دانشگاه آزاد 

اسلامی در مسابقات لیگ 

برتر کشتی که با شکست 

برابر ایران مال به نتیجه ای 

بهتر از سومی رقابت های لیگ برتر نرسید، حالا باید برای حضور در لیگ جهانی 

تقویت شود تا پس از سال ها غیبت در لیگ کشتی، بار دیگر با نتیجه ای مطلوب به 

این رقابت ها باز گردد. درخصوص نتایج کسب شده و همچنین حواشی این بازی ها 

با علیرضا زند، سرپرست کشتی آزاد دانشگاه آزاد اسلامی تماس گرفتیم که ماحصل 

آن را در ادامه می خوانید.

طبق پیش بینی ها دانشگاه آزاد اسلامی نتوانست حریف ایران مال شود و در 
فینال بازی ها حضور پیدا کند. 

در هر صورت همه می دانند که ایران مال چه سرمایه گذاری ای در کشتی کرده و 

بازیکنان با تجربه و با کیفیتی جذب این تیم شده است و شکست این تیم نه تنها برای 

دانشگاه آزاد اسلامی بلکه برای تمام تیم های لیگ برتر تقریبا ناشدنی بود، اما ما نبرد 

خوبی برابر ستاره های ایران مال داشتیم و تجربه خوبی برای بازیکنان جوان ما بود 

که بتوانند مقابل بزرگان کشتی روی تشک بروند و مطمئنا در آینده همین جوانان 

می توانند به تیم دانشگاه آزاد اسلامی در رقابت های جهانی و لیگ کمک کنند. 

 به نظر می آید برای رقابت های باشگاه های جهان باید تقویت شوید؟ 
مهم این است که نگاه مسئولان دانشگاه آزاد اسلامی به مقوله ورزش و به خصوص 

کشتی مثبت است و ما این اطمینان را داریم که حداکثر امکانات در اختیار 

کشتی گیران ما قرار می گیرد تا بتوانیم افتخار آفرینی کنیم و نماینده خوبی برای 

دانشگاه آزاد اسلامی باشیم. اما خب قطعا انجام تمامی این کارها نیازمند بودجه ای 

است که سازمان می تواند به ورزش کشتی اختصاص دهد. ما هم سعی می کنیم با 

تلاش بیشتر مثل مسابقات لیگ برتر روی ضعف های کمبود بودجه مان نسبت به 

سایر تیم ها سرپوش بگذاریم و شگفتی ساز شویم. 

در طول مسابقات ابتدا قرار بر این بود که از بازیکن خارجی استفاده کنید که 
این موضوع منتفی شد، بعد هم رضا یزدانی را جذب کردید که درنهایت از او 

هم استفاده نشد؟
قبل از حضور رضا یزدانی در جمع دانشگاه آزادی ها، او تمرینات خوبی را سپری 

نکرده بود و ما امید داشتیم که با تمریناتی که پشت سر می گذارد بتواند خودش را به 

فینال بازی های لیگ برتر برساند اما شرایط آن طور که فکر می کردیم نشد و متاسفانه 

نتوانستیم از تجربیات این بازیکن بزرگ استفاده کنیم. 

این عدم حضورش ما را یاد بازیکنان کشتی فرنگی می اندازد که چند ساعت 
مانده به بازی ها بیمار شدند و نتوانستند تیم را همراهی کنند. 

باور کنید یزدانی اصلا اهل این حرف ها نیست. او در روز برگزاری بازی های نهایی از 

صبح در کنار تیم بود و حضورش در کنار بچه های تیم نوعی انگیزه محسوب می شد. 

شاید اگر حضور یزدانی نبود در بسیاری از رقابت هایمان که نتایج نزدیکی داشتیم، 

برنده از تشک بیرون نمی آمدیم. او به اندازه خودش برای تیم تاثیر گذار بود. 

 اینکه یزدانی در فینال کشتی نگیرد تصمیم چه کسی بود؟ خودش به این نتیجه 
رسید یا تصمیم کادر فنی بود؟

یزدانی در کشتی آدم کوچکی نیست. او از کل کادر فنی ما هم بزرگ تر است. این 

تصمیمی بود که به صورت مشورتی توسط خود یزدانی و کادر فنی گرفته شد. صلاح 

بر این بود که یزدانی در این مسابقات کشتی نگیرد و زیاد مهم نیست که این تصمیم 

از ناحیه کدام طرف بوده است. 

با این اتفاق از نظر مالی متضرر نشدید؟
تمام مبلغ قرارداد رضا یزدانی توسط اسپانسر پرداخت شده و هیچ بار مالی برای 

سازمان مرکزی دانشگاه آزاد اسلامی به همراه نداشته است. اما باز هم تاکید می کنم 

حضور شخصی مثل رضا یزدانی باعث شد روحیه تیمی ما بالا برود و بتوانیم بازیکنان 

جوان تر را با  انگیزه بیشتر و روحیه ای بالاتر به مصاف حریفان شان بفرستیم. در کشتی 

مملکت ما افرادی مثل رضا یزدانی، رضایی و... کم پیدا می شوند و باید از تجربیات 

آنها استفاده کنیم. 

2 برد در 11 بازی اخیر، شرایط آرسنال را بحرانی کرده است

سقوط آزاد توپچی ها با امری

سرپرست تیم کشتی دانشگاه  آزاد اسلامی در گفت وگو با »فرهیختگان«: جذب رضا برای تیم یک ریال هم هزینه نداشت

حضور یزدانی از لحاظ روانی به نفع دانشگاه آزاد شد

حبیبی: دانشگاه آزاد می توانست نایب قهرمان شود
هادی حبیبی در گفت وگو با تسنیم در مورد عنوان سومی تیم کشتی دانشگاه 

آزاد اسلامی بعد از بازگشت دوباره به لیگ برتر اظهار داشت: »دانشگاه آزاد 

اسلامی نزدیک به 14،15 سال در لیگ کشتی تیمداری نکرده بود، خوشبختانه 

آنها دوباره روی کشتی سرمایه گذاری کردند و کار تیمی ما از دو ماه پیش آغاز 

شد. می شد نتیجه بهتری هم بگیریم چون تیم بسیار خوب و لایقی داشتیم که 

خوب هم جنگیدند. حتی می توانست عنوان دوم را کسب کند، اما هرچه بود به 

دلیل مشکلاتی که در اساسنامه و آیین نامه لیگ وجود داشت، به مقام سومی 

رسیدیم.«  وی در مورد عملکرد شاگردانش در لیگ این فصل تصریح کرد: »علیرضا 

سرلک در وزن 57 کیلوگرم عالی بود. رمضان پور که در مبارزه نیمه نهایی لیگ هم 

یخ کشی را شکست داد و دو هفته قبل هم کشتی گیر خارجی ستارگان ساری را 

شکست داد، برای ما کشتی های خوبی گرفت. امیرمحمد یزدانی کم کم خودش 

را به عنوان مدعی اصلی وزن 65 کیلوگرم معرفی می کند و نمی خواهد به راحتی 

دوبنده این وزن را از دست بدهد. کشتی گیران وزن 70کیلوگرم ما جای رشد 

دارند، رضا افضلی در 74 کیلوگرم باید به خاطر رقابتی که در این وزن در تیم 

ملی وجود دارد، بهتر از اینها عمل کند. او برای ما کشتی های خوبی گرفت.«   

ورزش دانشگاه
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قهرمانی الهلال در لیگ قهرمانان آسیا
تیم فوتبال الهلال عربستان دیروز در دیدار برگشت فینال لیگ قهرمانان آسیا و 

در ورزشگاه سایتامای ژاپن به مصاف اوراوا ردز این کشور رفت و با نتیجه 2برصفر 

به پیروزی رسید. سالم الدوساری در دقیقه 74 گل اول مسابقه را به ثمر رساند 

و بافتیمبی گومیس در دقیقه 3+90 نیز گل دوم الهلال را به ثمر رساند.  با 

توجه به برتری یک بر صفر الهلال در بازی رفت، شاگردان رازوان لوچسکو در 

مجموع دو بازی رفت و برگشت به پیروزی 3 بر صفر دست یافتند و قهرمان 

لیگ قهرمانان آسیا شدند.  با این نتیجه، الهلال سومین قهرمانی خود را در 

قاره آسیا کسب کرد که با توجه به سه نایب قهرمانی آبی پوشان عربستانی، آنها 

از پوهانگ استیلرز کره جنوبی سبقت گرفته و پرافتخارترین تیم رقابت های 

باشگاه های آسیا لقب گرفتند.  

فلامنگو فاتح لیبرتادورس شد
نماینده برزیل با شبی رویایی که رقم زد، توانست ریورپلاته را شکست دهد 

و جام قهرمانی را در لیبرتادورس بالای سر برد. فینال کوپا لیبرتادورس بین 

دو تیم فلامنگو و ریورپلاته برگزار و پادشاه جدید قاره آمریکا مشخص شد. در 

این دیدار فلامنگوی برزیل توانست با نتیجه 2 بر یک به پیروزی برسد و جام 

قهرمانی را بالای سر ببرد.  ریورپلاته آرژانتین توانست گل نخست را در دقیقه 

15 به ثمر برساند و این نتیجه نزدیک بود تا پایان حفظ شود اما نماینده برزیل 

بازگشتی رویایی داشت و در دقایق 89 و 91 دو گل به ثمر رساند تا جام قهرمانی 

را بالای سر برد. فلامنگو برای دومین بار در تاریخ خود است که جام قهرمانی را 

در لیبرتادورس بالای سر می برد. 

کونته: هنوز در شرایط اضطراری هستیم
آنتونیو کونته پس از پیروزی 3 بر صفر شنبه  شب شاگردانش در خانه تورینو 

گفت: »چیزی که مرا بیش از همه خوشحال می کند، کلین شیت است. عملکرد 

دفاعی خوب بود و این بسیار مهم است چون می دانم که دیر یا زود گل می زنیم. 

اگر دفاع مان مستحکم باشد، می توانیم به هدف مان برسیم. ترجیح می دهیم 

به نکات مثبت بازی نگاه کنیم، مانند ورود تاثیرگذار والرو و عملکرد حرفه ای، 

تمرکز و صبوری اش که برای یک مربی ارزش زیادی دارد چون به او نشان 

می دهد بازیکنی دارد که می تواند به او تکیه کند. من خود بازیکن بوده ام و 

می دانم که سخت است که مدام تمرین کنی و منتظر باشی تا بالاخره فرصت 

بازی کردنت فرا برسد. والرو اما در نیمه دوم فوق العاده بود. در مورد بارلا هم 

امیدوارم که مصدومیتش جدی نباشد چون او در چهار ماه اخیر واقعا پیشرفت 

کرده است.«  کونته افزود: »این فصل سه بازیکن مهم مانند مائورو ایکاردی، 

راجا ناینگولان و ایوان پریشیچ از تیم ما جدا شدند اما پول چندانی از رفتن آنها 

به باشگاه نرسید چون ما می توانستیم بعد از جدایی آنها وارد یک رقابت خوب 

برای خرید بازیکنان جدید شویم. شرایط اضطراری در تیم ما همچنان ادامه 

دارد اما فعلا کاری نمی توانیم انجام دهیم.« 

فوتبال جهان

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

آرش محمدی
  روزنامه نگار

ورزش

آگهی تغییرات شرکت پتروصنعت ساتراپ سهامی خاص به شماره ثبت 311060 و 
شناسه ملی 10103478712 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی به طور 
فوق العاده مورخ 1397/02/20 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: آقای ایمان امین به شمار 
ملی: 0064403653 و آقای سیدحسین حسینی به شماره ملی: 0310369428 
به ترتیب به سمت بازرس اصلی و علی البدل شرکت برای مدت یک سال مالی انتخاب 
شدند. آقای مسعود حاجی رضایی به شماره ملی: 7 034496 045به سمت مدیرعامل 
و عضو هیات مدیره، آقای مهدی حاجی رضایی به شماره ملی: 0 262947 045 به 
سمت رئیس هیات مدیره آقای حسام جاویدان به شماره ملی 4433563870 به سمت 
نایب رئیس هیات مدیره و آقایان مصطفی محمودی به شماره ملی: 4431915680، 
آقای بابک رضائی خبوشان به شماره ملی: 0872365840 و وحید راعی به شماره 
ملی: 4431921575 به ســـمت اعضای هیات مدیره برای مدت 2 سال انتخاب 
شدند. کلیه اسناد تعهدآور و اوراق بهادار ازقبیل چک و سفته و بروات با امضای متفق 
مدیرعامل و رئیس هیات مدیره همراه با مهر شرکت، قراردادها و عقود اسلامی، نامه های 
عادی و مکاتبات اداری با امضای منفرد مدیرعامل یا رئیس هیات مدیره همراه با مهر 

شرکت معتبر می باشد. 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور
 اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )669784(  

سازمان آگهی های روزنامه 

Advertisement`s Organization

a66348018@gmail.com :ایمیل

تلفن: 66348046-66348018 )021( 
فکس: 66348017 )021(

شعبانیان سرمربی تیم ملی والیبال بانوان شد
با اعلام حرمت السادات زبردست، سرپرست نایب رئیسی بانوان فدراسیون 

والیبال، میترا شعبانیان به عنوان سرمربی جدید تیم ملی والیبال بانوان انتخاب 

شد.  پس از جلسه دیروز  محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون جلسه ای با 

فتاحی، زبردست و شعبانیان، سرمربی تیم پیکان که پیش از این نیز سابقه 

حضور در تیم بانوان ایران را داشت، بار دیگر هدایت این تیم  را تا پایان مسابقات 

زیر 19 سال آسیا که سال آینده برگزار خواهد شد، برعهده گرفت.  زبردست 

گفت: »همان طور که انتظار می رفت، داورزنی حمایت همه جانبه و کامل خود 

را از تیم والیبال بانوان ایران اعلام کرد.  او حضور در مسابقات انتخابی المپیک 

2020 را به عنوان بازی های مهم تدارکاتی برای بازیکنان جوان جهت کسب 

تجربه و حضور موفق بانوان در مسابقات قهرمانی زیر 19 سال آسیا دانست.  

منهای فوتبال

رکوردشکنی کورتوا در 2 دقیقه

اگرچه تیبو کورتوا، دروازه بان بلژیکی رئال مادرید در همان دقیقه 

دوم بازی شنبه شب تیمش مقابل سوسیه داد گل خورد اما همین 

دو دقیقه بسته ماندن دروازه رئال مادرید هم کافی بود که در رده ردیف 

ششم برترین دروازه بانان تاریخ کهکشانی  ها از نظر طولانی ترین زمان 

بسته نگه داشتن دروازه اش قرار بگیرد. با احتساب دو دقیقه بازی شب 

گذشته، مجموع دقایقی که کورتوا در این فصل کلین شیت کرده است، 

از رکورد 534 دقیقه ای که کیلور ناواس، سنگربان کاستاریکایی سابق 

کهکشانی ها به ثبت رساند یک دقیقه بالاتر رفت. ناواس که اکنون از 

دروازه پاری سن ژرمن محافظت می کند، در هفته های پایانی فصل 

2015-2014 تا هفته های ابتدایی فصل بعد از آن موفق به ثبت این 

رکورد شد. کورتوا اکنون رکورد را شکسته اما او هنوز با بهترین رکورد 

ثبت شده برای کلین شیت در تاریخ رئال مادرید فاصله دارد. رکورد 952 

دقیقه ای ایکر کاسیاس. 

واکنش زیدان به هو شدن بیل

زین الدین زیدان پس از برتری رئال مادرید مقابل سوســـیه داد گفت: 

»سوسیه داد تیم خوبی است. مهم تر از همه بازگشت به بازی بود و 

تغییر شرایط که ما توانستیم این کار را انجام بدهیم. با آرامش 

سه امتیاز بازی را به دســـت آوردیم. این اتفاق خوبی است. 

وضعیت را در پایان نیمه نخست با گلزنی عوض کردیم. نیمه 

دوم را خیلی خوب شـــروع کردیم و گل دوم را به ثمر رساندیم. 

نتوانستیم موقعیت های گل زیادی را خلق کنیم اما بازی را کنترل 

کردیم که برای ما اهمیت زیادی داشـــت. هو شـــدن بیل را درک 

نمی کنم چون ما به هواداران نیاز داریم و بیل هم مانند دیگر بازیکنان 

به آنها نیاز دارد. با این حال ممکن است چنین اتفاق هایی رخ دهد. 

ما خواهان حمایت هواداران هستیم مانند زمانی که توانستیم 

گلزنی کنیم. حضور بیل در ترکیب اصلی برابر پاری سن ژرمن 

بستگی به شرایط دارد.« 

استرلینگ فقط با ماندن پپ تمدید می کند

باشگاه منچسترسیتی به دنبال تمدید قرارداد رحیم استرلینگ است اما 

این مهاجم انگلیسی که تنها 18 ماه از قرارداد فعلی اش باقی مانده، 

تنها در یک صورت حاضر به تمدید قراردادش با این باشـــگاه 

انگلیسی است. براساس گزارش نشریه انگلیسی سان، رحیم 

اســـترلینگ قرارداد جدیدی را با من سیتی امضا نخواهد 

کرد، مگر اینکه پپ گواردیولا برای مدت طولانی تر در 

ایـــن تیم بماند.  این مهاجم 24 ســـاله زیرنظر پپ 

گواردیولا متحول شده؛ به طوری که حالا او  به عنوان 

یکی از بهترین مهاجمان حال حاضر جهان یاد شده است. استرلینگ 

که قیمتش در بازار نقل وانتقالات 140 میلیون یورو تخمین زده شده 

است، گفته می شود مورد توجه باشگاه رئال مادرید قرار دارد و با این 

شرایط در صورت عدم  تمدید قرارداد پپ گواردیولا با منچسترسیتی، 

ممکن است اتحاد را به مقصد سانتیاگو برنابئو ترک کند. 


